Title (en)
Elastic impermeable membrane and hydropneumatic accumulator containing same.

Title (de)
Elastische, undurchlassige Membran und damit ausgestattete hydropneumatische Akkumulatoren.

Title (fr)
Membrane élastique imperméable et accumulateur hydropneumatique équipé de cette membrane.

Publication
EP 0360648 A1 19900328 (FR)

Application
EP 89402381 A 19890831

Priority
FR 8812274 A 19880920

Abstract (en)
The present invention relates to an impermeable elastic membrane and a hydropneumatic accumulator containing same. <??>This membrane (M) is
composed, for example, of a film (2) having a thickness of 10-200 microns and consisting of a graft polymer formed by the reaction of thermoplastic
polyurethane with ethylene-vinyl alcohol copolymer, this film (2) being sandwiched between two layers (3) of thermoplastic polyurethane. <??>This
membrane may be mounted in a motor vehicle suspension sphere in order to define there two chambers containing a gas and a liquid respectively.
<IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une membrane élastique imperméable ainsi qu'un accumulateur hydropneumatique équipé de cette membrane.
Cette membrane (M) se compose par exemple d'un film (2), d'épaisseur 10-200 microns constitué par un polymere greffé formé par la réaction
de polyuréthane thermoplastique avec du copolymere d'éthyléne-alcool vinylique, ce film (2) étant pris en sandwich entre deux couches (3) de
polyuréthane thermoplastique. Cette membrane peut étre montée dans une sphére de suspension de véhicule automobile pour y définir deux
chambres contenant respectivement un gaz et un liquide.
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